
Z Á P I S N I C A 

napísaná zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, konaného 
dňa 26.08.2015 o 16,30 hodine v zasadačke Obecného úradu. 

 
Prítomní :       Ing.arch. Pavol Kováč, JUDr. Jozef Adámek, Karol Bartek, Milan Harčár, Mgr. 
             Miroslav Hrubý, Ing. Ján Tižinák, Mgr. Anna Podstrelená, Mgr. Andrea  
  Jakubcová (prítomná od 17,15 hod.) 
Pozvaní  :       Daniela Pecková – hlavný kontrolór, Mária Kloknerová, Alena Lackovičová 
Neprítomní : Mgr. Andrea Jakubcová neprítomná do 17,15 hod., ďalej nikto. 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA :  
 
1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu. 

2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.) Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 09.07.2015. 

4.) VZN 1/2015 o výške mesačného príspevku na čiastkovú úhradu výdavkov škôl 

 a školských zariadení na území obce Biely Kostol. 

5.) VZN 2/2015  Zásady podávania, preverovania a evidovania podnetov. 

6.) Kúpna zmluva a Zmluva o zriadení vecného bremena (trafostanica na cintoríne) 

7.) Zriadenie Združenia obcí Mestská funkčná oblasť Trnava. 

   
Ďalšie body programu po doplnení: 
8.) Informácia o zriadení výdajne odberných miest a komisie pre mimoriadne regulačné 
 opatrenia 
 
 Interpelácie poslancov 
 Rôzne 
 Záver  
 
 
K bodu č.1.) 
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce. Oboznámil poslancov s programom rokovania, 
ktorý zároveň navrhol doplniť o bod č.8. “Informácia o zriadení výdajne odberných oprávnení 
a komisie pre mimoriadne regulačné opatrenia v obci.“ Poslanci navrhnutý program 
rokovania doplnený o bod č.8. schválili 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
           za: 6             proti: 0   zdržal sa: 0 
          
K bodu č.2.) 
Za overovateľov zápisnice starosta navrhol poslancov Mgr. Annu Podstrelenú a Ing. Jána 
Tižináka. Za zapisovateľku navrhol p. Kloknerovú. 
Obecné zastupiteľstvo schválilo za overovateľov zápisnice poslancov Mgr. Annu Podstrelenú 
a Ing. Jána Tižináka a za zapisovateľku p. Kloknerovú. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
           za:6             proti: 0          zdržal sa: 0 



K bodu č.3.) 
Poslanci boli oboznámení s plnením uznesení z predchádzajúceho rokovania obecného 
zastupiteľstva zo dňa 09.07.2015. Kontrolu plnenia uznesení poslanci zobrali na vedomie bez 
pripomienok. 
 
K bodu č.4.)  
Návrh  VZN 1/2015 o výške mesačného príspevku na čiastkovú úhradu výdavkov škôl a 
školských zariadení na území obce Biely Kostol bol prerokovaný na predchádzajúcom 
rokovaní OZ. Následne bol vyvesený na úradnej tabuli po dobu stanovenú zákonom. K 
návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky ani požiadavky, takže nebolo potrebné predložiť 
vyhodnotenie pripomienok. Poslanec Hrubý požiadal, aby v uznesení boli uvedené aj výšky 
finančných súm, ktoré sú predmetom VZN. Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní schválilo 
VZN č.1/2015 o výške mesačného príspevku na čiastkovú úhradu výdavkov škôl a školských 
zariadení na území obce Biely Kostol v znení, v akom bol návrh tohto VZN vyvesený na 
úradnej tabuli v období od 24.07.2015 do 10.08.2015. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 trojpätinová väčšina prítomných ) : 
           za:6             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.5.) 
Návrh VZN 2/2015  Zásady podávania, preverovania a evidovania podnetov. Rovnako aj 
tento materiál bol prerokovaný na predchádzajúcom OZ. OÚ vypracoval návrh VZN, ktorý bol 
vyvesený na úradnej tabuli po dobu stanovenú zákonom. K návrhu neboli vznesené žiadne 
pripomienky ani požiadavky. Poslanci OZ schválili VZN č.2/2015 Zásady podávania, 
preverovania a evidovania  podnetov podávaných v zmysle zákona č. 307/2014 Z.z. v znení, v 
akom bol návrh tohto VZN vyvesený na úradnej tabuli v období od 24.07.2015 do 
10.08.2015. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 trojpätinová väčšina prítomných ) : 
           za:6             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.6.) 
Starosta informoval, že: kiosková trafostanica a nové káblové zemné vedenie pri cintoríne – 
stavba (resp. nové konštrukcie a zariadenia) je ukončená. Najprv musí byť nové zariadenie 
skolaudované, aby mohlo byť uvedené do prevádzky. Následne bude zdemontované staré 
vedenie a stožiarová trafostanica. Západoslovenská distribučná predložila návrh kúpnej 
zmluvy na 20 m2 pod trafo a zmluvy o zriadení vecného bremena (na káblové vedenie cez 
obecné pozemky). Na uzavretie obidvoch zmlúv, ktorých návrhy boli poslancom doručené 
v podkladoch, je potrebný súhlas OZ. Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní súhlasilo  
s uzavretím kúpnej zmluvy aj s uzavretím zmluvy o zriadení vecného bremena. Každá z oboch 
zmlúv bola schválená samostatným uznesením. 
Hlasovanie o kúpnej zmluve ( prítomnosť/kvórum = 6/4) : 
           za: 6             proti: 0   zdržal sa: 0 
Hlasovanie o zriadení vecného bremena ( prítomnosť/kvórum = 6/4) : 
           za: 6             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.7.) 
Starosta už na predchádzajúcich rokovaniach OZ obce informoval poslancov o 
pripravovanom zriadení združenia obcí mestskej funkčnej oblasti Trnava a prebehla aj 



diskusia na OZ. Medzičasom bol upresnený názov združenia na „Združenie obcí mestskej 
oblasti Trnava“. Poslanci OZ schválili účasť obce Biely Kostol ako zriaďovateľa v združení, 
zmluvu o zriadení združenia a jeho stanovy. Zároveň poverili starostu obce realizovať 
potrebné náležitosti súvisiace s vytvorením a fungovaním Združenia obcí mestskej oblasti 
Trnava. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
           za: 6             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.8.) 
Poslancom OZ podala informáciu o zriadení výdajne odberných oprávnení a komisie pre 
mimoriadne regulačné opatrenia v roku 2004 pracovníčka OÚ pani Kloknerová. Informáciu 
doplnil a upresnil poslanec JUDr. Adámek, predchádzajúci starosta obce. Obecné 
zastupiteľstvo predloženú informáciu uznesením zobralo na vedomie. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
            za: 6             proti: 0   zdržal sa: 0 
                     
 
 
 
INTERPELÁCIE POSLANCOV a rôzne: 

1. Mgr. Hrubý : 
- K téme aguaparku: Požaduje od OÚ pripraviť a predložiť na nasledujúce rokovanie OZ 

informáciu, v akom stave je príprava výstavby aquaparku. Tvrdí, že výstavba nie je 
reálna. „Či to uznesenie, ktoré sme schválili je platné, alebo sa bude rušiť“. 

- Oznámil, že na nasledujúce zasadnutie pripraví materiály ohľadne odkúpenia 
pozemku (p. Marek Pocisk) a predloží ich na prerokovanie. 

- Požaduje finančnú spoluúčasť obce na prevedení umelého závlahového systému na 
futbalovom ihrisku. Na nasledujúce zasadnutie OZ pripraví materiály vrátane 
rozpočtov a predloží návrh. 

2. JUDr. Adámek :  
- Požaduje, aby na rokovaní OZ boli prizývaní (okrem zapisovateľky) pracovníci 

Obecného úradu podľa potreby ich účasti na rokovaní a aby im bol poskytnutý 
priestor na vystúpenie, prípadne diskusiu len v potrebnom rozsahu. 

- V súvislosti s haváriou spôsobenou TAVOSom pri výmene styčných ventilov v Trnave: 
Vyzvať TAVOS, že pokiaľ príde k odstávkam, ktoré budú mať dosah na obec Biely 
Kostol, bezodkladne, podľa možností v predstihu informovať obecný úrad. 

- Spolu so starostom k materskej škôlke: treba osloviť dodávateľa a pripraviť ÚK v MŠ 
tak, aby nás neprekvapil začiatok vykurovacej sezóny (aj za cenu vyšších nákladov).   

- Bolo by vhodné, aby starosta vysvetlil medializáciu ohľadne nepokosených pozemkov 
p. poslanca NR SR Matoviča v lokalite Humná. (Starosta podal informáciu a vysvetlil 
vec na mieste.) 

3. Starosta : 
 Informoval, že chce zahájiť prípravu rozšírenia objektu MŠ prístavbou, resp. 
 sfunkčnením podkrovia tak, aby bola obec pripravená na nárast kapacitných nárokov 
 vo veľmi blízkej budúcnosti. Mgr. Hrubý odporúča zabezpečiť statický posudok. Ďalej 
 odporúča zvážiť aj výstavbu pre vytvorenie priestorov nižších ročníkov ZŠ. JUDr. 
 Adámek – „Kde nie je škola, tam nie je život“. 



4. P. Harčár : 
- Upozornil, že na Parnase sa nelegálne odoberá voda z požiarneho hydrantu – treba sa 

tým niečo robiť. JUDr. Adámek odporučil oznámiť TAVOSu nelegálny odber. 
- Ako stojí výstavba autobusových zastávok? (Starosta podal informáciu na mieste.) 

 
Keďže viac príspevkov nebolo a program rokovania bol vyčerpaný, starosta poďakoval za 
účasť a aktívny prístup a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
 
OVEROVATELIA  ZÁPISNICE:                   ZAPISOVATEĽ: 
 
Mgr. Anna Podstrelená ............................         Mária Kloknerová.................................. 
 
Ing. Ján Tižinák  ........................................ 
 
 
 
Dňa 29.08.2015   Ing.arch. Pavol Kováč 

starosta obce 


